
                                                          

Rondvraag Commissie Ruimte 11 februari 2016 
 
Inleiding: 
In de meivakantie van 2015 zijn in de Berg-en Wijnenbuurt de 
ondergrondse containers  vervangen door bruine minicontainers. 
Het college schrijft in een brief d.d. 16 juli 2015 aan de bewoners van de 
wijk daarover het volgende. 
“De gemeente had er wel een goede reden voor: volgens het 
collegebesluit zouden de bruine minicontainers het nieuwe 
inzamelmiddel worden voor de wijk”. 
 
De fractie van LijstvanderDoes heeft naar aanleiding hiervan de volgende 
vragen. 

1. Hoeveel bruine minicontainers zijn in de wijk uitgezet? 
2. Hoeveel heeft dat gekost? 
3. Worden deze containers dit jaar ook vervangen door grijze 

containers? 
4. Zo ja, wat gaat dat dan kosten en wat gebeurt er met de bruine 

minicontainers van slechts één jaar oud? 
5. Waarom is er niet een jaar gewacht met het vervangen van de 

ondergrondse containers door minicontainers? 
6. De bewoners van deze wijk hebben de nodige kritiek op de 

handelwijze van het college t.a.v. het weghalen van de 
ondergrondse containers.  
Hoe gaat het college de bewoners, juist van deze wijk, uitleggen dat 
de nieuwe minicontainers na één jaar alweer vervangen moeten 
worden?  
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